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HALLITUKSEN KOKOUS YHTEENVETO 
 

 

 

Aika 22.10.2013  klo 18:00   

 

Paikka Kiilatien halli, 48400 Kotka 

 

Läsnä Harry Turtiainen  puheenjohtaja 

 Niina Halonen sihteeri 

 Matti Rousku agilityvastaava 

Jaana Roimola koirakouluvastaava 

Marja Evälahti näyttelyvastaava 

Riitta Oksman rahastonhoitaja 

 Terhi Ripatti  tokovastaava 

 

   

 

 

- ELY / Tuula Puolakka kävi tekemässä lopputarkastuksen ja hän teki 

päätösesityksen ELYlle. Sepra on maksanut tällä tarkastuksella kunta-rahan. ELY-

keskukselta tulossa vielä loppurahoitus päätösesityksen hyväksymisen jälkeen. 

 

 

- Hyväksyttiin uusia jäseniä 4 kpl Hanna Sainio, Jemina Toivonen, Anna Senkina, 

Jenna Anttila. 

 

- Emmi Hänninen on lupautunut jäsensihteeriksi hoitamaan jäsenasioita. Sihteeri 

opettaa hänelle Nekkarin käytön yms. 

 

- Epävirallisia kilpailuita järjestetään vuonna 2014 tarpeen mukaan. 

 

- Joulukuussa seuraavat epäviralliset kilpailut. Tammikuussa vuoden 2014 

ensimmäiset viralliset kilpailut. 

 

- Uusia esteitä tilattu: A-este, puomi, keinu, pussi, 2 putkea, muuri, kepit, rengas. 

Toimitus vielä tämän vuoden puolella. 

 

- Seuraavat toko-kilpailut hallilla 23.11. 

 

- Tarve lisäkouluttajille. 

 

- Koirakoulussa siirrytty sunnuntaille.  

 

- Näyttelyssä maksullisia treenejä järjestetty hallilla.  
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- 1.12. Match Show. 

 

- Messariin ei mene bussikuljetusta tänä vuonna. 

 

 

- 100 % käyttöaste hallilla. Ulkopuolella edelleen pientä laittoa ja sisällä ilmastointi, 

joka laitetaan kuntoon mahdollisimman pikaisesti. 

 

- Hankittu uuni, hella ja uusi kahvinkeitin. Seuraavaksi hankintalistalla liesituuletin. 

 

 

- Riitta Oksman on  rekisteröinyt seuralle mahdollisuuden ottaa vastaan myös 

Sporttipassilla agility:n liittyviä maksuja. 

-  

- Syyskokous 28.11. hallin kahviossa. Kaikki jäsenet ovat tervetulleita!! 

 

 

- Vaatetilaus seuralle. 

Muutamalta toimittajalta tarjouspyynnöt lähetetty ja odotamme vastauksia. 

Tarvekartoitus jäsenistöltä Facebookin ja seuran sivujen kautta marraskuun 

aikana. 

 

- Geokätköily 

Arja Pentikäinen suunnittelemassa koirateemaa geokätköilyyn hallin 

ympäristössä. Annettiin lupa käyttää hallin ympäristöä tähän tarkoitukseen. 

 

- Talkoovelvoite 

Talkoovelvoitteesta keskusteltiin. 

Velvoitteen voi täyttää vuoden 2013 osalta vielä tammi- ja helmikuun 2014 

kilpailuissa. 

 

 

Kotkassa 22.10.2013 

 

 

 

 

 

___________________________ _____________________________ 

 

 

Harry Turtiainen, puheenjohtaja Niina Halonen, sihteeri  

 

 


